NOTICE OF TRANSFER OF BUSINESS

In pursuance of Sections 4 and 5 of the Transfer of Business (Protection of Creditors) Ordinance (Chapter 49 of the Laws of the Hong Kong)

NOTICE is hereby given that Art Futures Group Co. Limited, whose registered office is at 5th Floor, 8 Wyndham Street, Central, Hong Kong (the "Transferor"), carrying on business in Hong Kong will transfer part of the business (the "Business") to Macey & Sons Auctioneers and Valuers Limited (the "Transferee"), whose registered office is at 19th and 20th Floors, Winsome House, 73 Wyndham Street, Hong Kong

Completion of the transfer will take place on 25th October 2019 (or such other date as the Transferor and the Transferee may agree). The Transferee intends to carry on the Business in Hong Kong.

Further notice is hereby given that at the expiration of one (1) month after the date of the last publication of this notice pursuant to Section 5(3) of the Ordinance, the liability of the Transferee (if any) for all the debts and obligations arising out of the carrying on of the Business by the Transferor shall cease by virtue of the Ordinance unless proceedings are instituted prior to such expiration.

Dated the 25th day of October 2019.

Art Futures Group Co. Limited The Transferor

Macey & Sons Auctioneers and Valuers Limited The Transferee

保險業條例 (第41章)

有關撤銷經營保險業務的授權的公告 (根據第40(1)條的規定)

AXA CORPORATE SOLUTIONS ASSURANCE

AXA Corporate Solutions Assurance (下稱「本 公司」)現公布,儘管之前本公司刊登的公告, 本公司預期將於 2019 年 12 月 31 日下午 23 時 57 分(中歐時間)/2020 年 1 月 1 日上午 6 時 57 分(香港時間)合併入在愛爾蘭成立註冊公 司的 XL Insurance Company SE 及於同日起始 停止在香港或從香港經營任何類別的保險業務。 惟該合併需經由有關監管部門的批准,方能作 實。

本公司現擬根據香港法例第41章《保險業條例》 第40(1)條的規定,於2019年12月31日下午 23時57分(中歐時間)/2020年1月1日上午 6時57分(香港時間)撤銷所獲得在香港或從 香港經營保險業務的授權,並已向保險業監管 局提出申請。

任何人士如反對本公司所提出上述擬撤銷所獲的授權,請在2019年11月25日或該日前,以書面通知本公司,並將該通知書副本一份送交香港黃竹坑香葉道41號19樓保險業監管局。

2019年10月25日

AXA CORPORATE SOLUTIONS ASSURANCE 香港黃竹坑道 38 號安盛匯 20 樓

INSURANCE ORDINANCE (CHAPTER 41)

NOTICE OF APPLICATION FOR APPROVAL OF WITHDRAWAL OF AUTHORIZATION (Pursuant to Section 40(1))

AXA CORPORATE SOLUTIONS ASSURANCE

NOTICE IS HEREBY GIVEN that subject to regulatory approval, AXA Corporate Solutions Assurance (the "Company"), a company incorporated in France, is expected to merge into XL Insurance Company SE, a company with its registered office in Ireland, and to cease carrying on any class of insurance business in or from Hong Kong at 23:57 p.m. on 31 December 2019 (Central European Time)/6:57 a.m. on 1 January 2020 (Hong Kong Time), notwithstanding previous notices published by the Company.

The Company now proposes to withdraw its authorization to carry on insurance business in or from Hong Kong at 23:57 p.m. on 31 December 2019 (Central European Time)/ 6:57 a.m. on 1 January 2020 (Hong Kong time) pursuant to Section 40(1) of the Insurance Ordinance, Chapter 41 of the Laws of Hong Kong, and an application for such withdrawal has been made to the Insurance Authority.

Any person having any objection to the above proposed withdrawal of authorization should notify the Company in writing, with a copy of the notice also delivered to the Insurance Authority whose address is at 19/F, 41 Heung Yip Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong on or before 25 November 2019.

Dated this 25 October 2019.

AXA CORPORATE SOLUTIONS ASSURANCE 20/F, AXA Southside, 38 Wong Chuk Hang Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong